
 

Voorzitter, 

 

Voor ons ligt de meerjarenstrategie 2024-2027 van Twente milieu. 

Eerst wil het CDA-Borne  het college danken voor de snelle en uitgebreide antwoorden op de 

gestelde vragen vanuit meerdere fracties. 

 

Het CDA-Borne kan zich in de basis vinden in de reactie die het college heeft opgesteld ten 

aanzien van de meerjarenstrategie Twente Milieu.  

In de brief staat dat de afspraken en doelstellingen uit de dienstverleningsovereenkomst 

periodiek worden getoetst. Heel goed dat de afspraken tussentijds getoetst worden maar 

kan de wethouder iets specifieker zijn wat er wordt verstaan onder “periodiek”? 

 

Verder willen we graag de aandacht vragen voor het in de brief genoemde spanningsveld. 

Het CDA-Borne heeft hier al meerdere malen vragen over gesteld en hier onze zorgen over 

geuit.  

Aan de ene kant wordt er aangestuurd op het terugdringen van restafval, aan de andere 

kant is er restafval nodig als warmtebron. Hierover willen we straks verder uitweiden bij het 

onderwerp Twence. 

 

Wij zijn altijd voor scheiding bij de bron geweest maar moeten ook constateren dat dit nog 

steeds niet goed gaat. Hoe gaat Twente Milieu ervoor zorgen dat dit beter gaat en kan 

Twente Milieu er nog voor zorgen dat dit beter gaat? In augustus van dit jaar lazen we nog in 

de krant dat 98 procent van het plastic afval werd afgekeurd en verbrand als restafval? 

Inmiddels zijn we op een punt beland dat we alternatieven zoals nascheiding toch serieus 

willen onderzoeken en overwegen. 

 

Het college geeft aan te willen blijven monitoren op de toekomstige ontwikkelingen van 

verbonden partijen. Nu vragen wij ons af. Wat als er bij het monitoren blijkt dat de 

ontwikkelingen niet de goede kant opgaan? Wat zijn dat de opties tot tussentijds bijsturen 

vanuit de gemeente Borne? 

 

Tot zover onze eerste termijn.. 



 


